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CCCOOONNNSSSIIILLLIIIUUULLL   JJJUUUDDDEEEŢŢŢEEEAAANNN   CCCOOONNNSSSTTTAAANNNŢŢŢAAA   

   

 
Nr. 11798/02.05.2018 
 
 

PROCES VERBAL 
 
 

Încheiat astăzi  27.04.2018  la ședința ordinară a 
Consiliului Județean Constanța 

 
 
  Şedinţa ordinară a fost convocată de către Domnul Țuțuianu Marius Horia - 
Președinte al Consiliului Județean Constanța, astăzi 27.04.2018, ora 13.00,                      
în Sala ,,Remus Opreanu” din cadrul Palatului Administrativ – Consiliul Judeţean 
Constanţa, în conformitate cu prevederile art.94, alin.1 şi 3 din Legea  nr.215/2001,  
privind administraţia publică locală. 
  La sedinţă participă: Domnul Țuțuianu Marius Horia - Președinte al Consiliului 
Judeţean Constanţa, Domnul Palaz Claudiu-Iorga - Vicepreşedinte al Consiliului 
Judeţean Constanţa, Domnul Learciu Dumitru-Daniel - Vicepreşedinte al Consiliului 
Judeţean Constanţa, Doamna Belu Mariana - Secretarul Județului Constanța, consilieri 
judeţeni, managerii instituțiilor subordonate Consiliului Județean Constanța, directorii 
direcţiilor de specialitate din aparatul propriu al Consiliului Judeţean Constanţa. 
           De asemenea, în sală sunt prezenți reprezentanți mass media.  
           Lipsesc următorii consilieri județeni: domnul Bizineche Adrian, domnul Gima 
Stelian, domnul Moldovanu Vasile și  domnul Mocianu Sorin.    
 

X 
 

Ordinea de zi: 
         
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de Organizare și Funcționare a 

Centrului de Excelență în Turism și Servicii ,,Tomis”, imobil aflat în domeniul 
public al Județului Constanța, precum și aprobarea Contractului de Utilizare 
Temporară – Cadru și a Proceselor Verbale de Predare-Primire. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
 

2. Proiect de hotărâre privind numirea domnului Gherghilescu Vasile în funcția de 
director interimar la Teatrul pentru Copii și Tineret Constanța ,,Căluțul de mare”, 
până la ocuparea postului prin concurs. 
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Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
 

3. Proiect de hotărâre privind constituirea de către Consiliul Județean Constanța a 
dreptului de administrare asupra unor bunuri imobile proprietate publică a județului 
Constanța,  în favoarea Centrului Cultural Judeţean Constanţa „Teodor T. Burada”. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
      

4. Proiect de hotărâre privind modificarea Organigramei, Statului de funcţii și a 
Regulamentului de Organizare și Funcționare pentru Centrul Cultural Judeţean 
Constanţa „Teodor T. Burada”. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
 
5. Proiect de hotărâre privind rectificarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli, Listei de 

Investiţii, Programului de evenimente culturale, pe anul 2018 pentru Centrul Cultural 
Judeţean Constanţa „Teodor T. Burada”. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
 

6. Proiect de hotărâre privind modificarea structurii organizatorice a Spitalului Clinic 
Judeţean de Urgenţă  ,,Sf. Apostol Andrei” Constanţa. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
 

7. Proiect de hotărâre privind acordarea unui ajutor financiar doamnei Dima Ioana. 
Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  

   
8. Proiect de hotărâre privind însuşirea în domeniul public al Judeţului Constanţa a 

bunurilor imobile – construcţii „Centre de prevenţie, tratament medical primar şi 
puncte de salvamar din zona litorală a Judeţului Constanţa”. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
    

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în folosinţă gratuită a tuturor 
dotărilor achiziţionate în cadrul proiectului „Reabilitarea, modernizarea şi dotarea 
Ambulatoriului Eforie Sud” către Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă „Sfântul 
Apostol Andrei” Constanţa.  

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
   

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Studiului de Fezabilitate a 
indicatorilor tehnico-economici şi a cofinanţării investiţiilor pentru „Proiectul  
regional de dezvoltare a infrastructurii de apă şi apă uzată în aria de operare a S.C. 
RAJA S.A. Constanţa, în perioada 2014 – 2020.  
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Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
   

11.  Proiect de hotărâre pentru modificarea HCJC nr. 254/03.12.2014 privind 
repartizarea spaţiilor cu destinaţia de birouri, precum şi a locuinţelor de serviciu din 
imobilul bloc L4, situat în Municipiul Constanţa, aleea Magnoliei nr.2, aprobarea 
criteriilor de repartizare a chiriei, precum şi a contractului de închiriere. 

Iniţiator : Vicepreşedinte –  Palaz Claudiu Iorga 
  

12. RETRAS.Proiect de hotărâre pentru modificarea HCJ nr. 183/2016 privind 
desemnarea reprezentantului Judeţului Constanţa în Adunarea Generală a 
Acţionarilor S.C. RAJA S.A. Constanţa. 

Iniţiator : Consilier Judeţean  – Iordache Marian 
 
13. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui contract de servicii de asistare, 

consiliere şi reprezentare juridică. 
Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
  
14. RETRAS. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui contract de servicii 

de asistare, consiliere şi reprezentare juridică a Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă 
„Sfântul Apostol Andrei” Constanţa. 

   Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
   

15. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli şi a Listei 
de Investiţii pe anul 2018 pentru Unitatea de Asistenţă Medico-Socială Agigea. 

Iniţiator :  Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
 
16. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului judeţean pe anul 2018. 

   Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
_____________________________________________________________________ 
 
17. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului Consiliului Judeţean 

Constanţa în Consiliul de Administraţie al Complexului Muzeal de Ştiinţe ale 
Naturii Constanţa. 

     Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
 

18. Proiect de hotărâre privind modificarea componenţei Consiliului de Administraţie al 
Centrului Şcolar pentru Educaţie Incluzivă „Delfinul” Constanţa. 

     Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
 

19. Proiect de hotărâre privind modificarea componenţei Consiliului de Administraţie al 
Centrului Şcolar pentru Educaţie Incluzivă „Albatros” Constanţa. 

     Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
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20. Proiect de hotărâre privind modificarea componenţei Consiliului de Administraţie al 
Centrului Şcolar pentru Educaţie Incluzivă „Maria Montessori” Constanţa. 

     Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
 

21. Proiect de hotărâre privind completarea HCJC nr.316/2017 privind aprobarea 
asigurării serviciilor de pază şi monitorizare pe anul 2018 la obiectivele aparţinând 
Consiliului Judeţean Constanţa cu Direcţia de Pază a Judeţului Constanţa. 

Iniţiator : Vicepreşedinte – Palaz Claudiu Iorga 
 
22. Proiect de hotărâre privind schimbarea destinaţiei imobilului „Clădire – Filială 1 

Constanţa” situat în municipiul Constanţa, str. Izvor, nr.23, aparţinând domeniului 
privat al Judeţului Constanţa. 

Iniţiator : Vicepreşedinte – Palaz Claudiu Iorga 
 
23. Proiect de hotărâre privind aprobarea co-finanţării şi semnării Acordurilor de 

Parteneriat pentru derularea Proiectului „Black Sea Joint Environmental Monitoring 
and Protection – ALERT”, eMS code: BSB538. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
24. Proiect de hotărâre privind aprobarea co-finanţării şi semnării Acordurilor de 

Parteneriat pentru derularea proiectului „Joint Cultural Heritage – Source for 
Development of Entrepreneurship in the Black Sea Basin -  TREASURE”, eMS 
code: BSB371. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
 
25. Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii licenţelor de traseu pentru efectuarea 

transportului public de persoane prin curse regulate speciale, conform Legii 
serviciilor de transport public local nr. 92/2007, operatorului de transport S.C. 
Stevans Impex Service S.R.L. 

    Iniţiator : Vicepreşedinte – Palaz Claudiu Iorga 
  

26. Proiect de hotărâre privind îndreptarea unei erori materiale din H.C.J. nr. 
41/14.02.2018 privind însuşirea unui bun imobil în domeniul public al Judeţului 
Constanţa. 

    Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
 

27. Proiect de hotărâre pentru completarea HCJC nr.183/2016 privind desemnarea 
reprezentantului judeţului Constanţa în Adunarea Generală a Acţionarilor 
S.C.RAJA S.A. Constanţa. 

     Iniţiator : Consilier Judeţean - Marian Iordache  
 
28. Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării şi desfăşurării licitaţiei publice 

pentru închirierea unor terenuri situate în municipiul Constanţa, bd. Mamaia, 
nr.255, proprietate publică a judeţului Constanţa şi aflate în administrarea 
Complexului Muzeal de Ştiinţe ale Naturii Constanţa, în scopul desfăşurării de 
activităţi comerciale. 



5 
 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
 
29.  Proiect de hotărâre privind modificarea componenţei nominale a Comisiei de 

analiză a solicitărilor Unităţilor Administrativ-Teritoriale în vederea repartizării 
sumelor defalcate din unele surse de la bugetul de stat. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
 
30. Proiect de hotărâre privind repartizarea pe unităţi administrativ-teritoriale a unor 

sume din cote defalcate din impozitul pe venit pentru achitarea arieratelor, 
susţinerea programelor de dezvoltare locală şi pentru susţinerea proiectelor de 
infrastructură care necesită cofinanţare locală pe anul 2018. 

     Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
 

31. Proiect de hotărâre pentru completarea Anexei la Hotărârea Consiliului Judeţean 
Constanţa nr. 298/28.11.2017 privind aprobarea formulării unei solicitări către 
Guvernul României de emitere a unei hotărâri pentru transmiterea unui bun imobil 
situat în municipiul Constanţa, str.Piatra Craiului nr.4, din domeniul public al 
statului în domeniul public al judeţului Constanţa. 

   Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
 

X 
 
 
Dl. Țuțuianu Marius Horia: Bună ziua, tuturor! Bine ați venit! Haideți să începem  că 
vine 1 Mai peste noi!  
          După cum am stabilit la ședințele anterioare, până la sfârșitul anului, la fiecare 
început de ședință vom asculta Imnul Național după care vom urmări un moment 
cultural.  
 Se intonează Imnul Național al României. 

Vă mulțumesc tuturor! Îi dau cuvântul domnului Cojocaru. Domnule Cojocaru, 
vă rog frumos. 
Dl. Cojocaru Dan Varsami: Așa cum am stabilit ședința trecută, vom evoca 
personalitățile dobrogene.  

Din lucrarea "Istoria Jurnalismului Dobrogean" a doamnei Aurelia Lăpușan, vă 
vom aduce astăzi povestea destinului unui dobrogean: Simion Petrescu, președinte               
al Consiliului Județean, dansator, om politic, fondator de ziare.  

Simion Petrescu s-a născut în 1854, la Silistra. A urmat liceul la „Sf. Sava“.             
În 1871, la Bucureşti, primul profesor de gimnastică din România, Gheorghe Moceanu, 
punea bazele unei şcoli de gimnastică pentru şcolari. Prima promoţie absolvă şcoala  în 
1876, ca maeştri de gimnastică, echivalentul profesorilor de mai târziu. Printre 
absolvenţi se află Simeon Petrescu. 

 A ocupat la absolvire catedra de scrimă a Universităţii Bucureşti şi pe cea de 
gimnastică a Liceului „Matei Basarab“.   

Dar nu a stat mult, căci în octombrie 1878 a plecat să colinde lumea, ajungând în 
America şi Africa. „Am fost la Paris, Londra, Copenhaga, Chicago, New York, Roma şi 
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în alte centre ale lumii. I-am ascultat pe Mazzini, Patti, Gladstone, i-am văzut pe Franz-
Ioseph, Humberto şi Felix Faure, m-am aflat în faţa Statuii Libertăţii şi în faţa Turnului 
Eiffel“, mărturisea mai târziu.  

Acolo, în America, dar şi în India, Europa, formaţia condusă de Moceanu, din 
care nu a lipsit dobrogeanul Simeon Petrescu, a prezentat publicului, în spaţii 
neconvenţionale, dansuri populare româneşti, a arătat costumele naţionale şi farmecul 
cântecelor noastre.  

Au făcut, în limbajul de astăzi, brand de ţară. Pe banii lor şi cu un entuziasm pe 
care îl datorau tinereţii şi educaţiei patriotice. 

Se reîntoarce în ţară şi începe să se ocupe de agronomie la moşia sa din sudul 
Mangaliei.  

"Directorul nostru, d-l Simeon Petrescu, artistul gimnastic şi fostul profesor de 
gimnastică la Liceul "Sf. Sava", străbătând toate părţile lumii, n-a încetat un singur 
moment de a se gândi la patria sa, preocupat necontenit de ideea de a putea odată fi 
folositor concetăţenilor săi. 

 A pus o stăruinţă deosebită mai cu seamă în a observa progresele agriculturii în 
diferite ţări, ştiind că aceasta este ocupaţia de căpetenie şi sursa bogăţiei noastre 
naţionale.  

A cules o mulţime de note asupra diferitelor culturi, din străinătate a trimis 
economiile sale de a se cumpăra o mică moşie şi a se pune bazele unei culturi conforme 
cu combinaţia observaţiilor sale. Astăzi, reîntors din îndelungata-i călătorie, a luat 
direcţia moşiei sale, cu intenţia de a pune în aplicare observaţiile făcute şi a da el întâi 
exemplul inovaţiilor“ (Echoul agriculturei, I, nr. 1, 3 mai 1898, 1-2, 108). 
  Simeon Petrescu este ales primarul comunei Mangalia la 8 august 1905. Nu a stat 
mult pe scaunul primului edil, doar până la sfârşitul anului 1906.  

Apoi a fost ales Președinte al Consiliului Județean.  
La 10 februarie 1908, Simeon Petrescu edita la Bucureşti, apoi la Constanţa, 

"Viitorul Dobrogei", organ conservator democrat al intereselor Dobrogei. Publicaţie 
săptămânală din care au apărut 284 de numere. Publicaţia a avut un caracter 
eminamente politic, militând pentru obţinerea drepturilor politice a dobrogenilor, 
modernizarea oraşului Constanţa, diverse aspecte de administraţie locală. 

Aceasta a fost, pe scurt, povestea lui Simeon Petrescu, dobrogeanul. 
          Vă mulțumesc frumos. 
Dl. Țuțuianu Marius Horia: Vă mulțumesc mult, domnule Cojocaru. 
           Doamna Belu, vă rog frumos faceți prezența.  
Dna.Belu Mariana: Sunt prezenți 33 de consilieri județeni, ședința este legal 
constituită. 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Vă mulțumesc, doamna Belu.  

  Astăzi avem pe ordinea de zi 16 proiecte, dintre care 2 proiecte sunt retrase și 15 
proiecte pe ordinea suplimentară. Dau citire proiectelor aflate pe ordinea suplimentară. 

 - Cine este pentru ordine de zi suplimentară? Împotrivă? Abțineri? Vă 
mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 
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Dl.Țuțuianu Marius Horia: 
           Supun la vot întreaga ordine de zi. 

- Cine este pentru întreaga ordine de zi? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia:         
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de Organizare și Funcționare a 

Centrului de Excelență în Turism și Servicii ,,Tomis”, imobil aflat în domeniul 
public al Județului Constanța, precum și aprobarea Contractului de Utilizare 
Temporară – Cadru și a Proceselor Verbale de Predare-Primire. 

- Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: 
2. Proiect de hotărâre privind numirea domnului Gherghilescu Vasile în funcția de 

director interimar la Teatrul pentru Copii și Tineret Constanța ,,Căluțul de mare”, 
până la ocuparea postului prin concurs. 

- Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: 
3. Proiect de hotărâre privind constituirea de către Consiliul Județean Constanța a 

dreptului de administrare asupra unor bunuri imobile proprietate publică a județului 
Constanța,  în favoarea Centrului Cultural Judeţean Constanţa „Teodor T. Burada”. 
 
  Vom da acest centru la Centrul Cultural Judeţean Constanţa „Teodor T. Burada”, 

cel puțin pentru doi ani de zile, până se termină proiectul. Ulterior vom lua o altă 
hotărâre, dacă îl trecem în subordinea Consiliului Județean, deoarece, la ora actuală, 
doar Centrul Cultural Judeţean Constanţa „Teodor T. Burada” este cel care poate difuza 
filme. 

- Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 32 voturi pentru și o abținere. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia:       
4. Proiect de hotărâre privind modificarea Organigramei, Statului de funcţii și a 

Regulamentului de Organizare și Funcționare pentru Centrul Cultural Judeţean 
Constanţa „Teodor T. Burada”. 

- Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 32 voturi pentru și o abținere. 
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Dl.Țuțuianu Marius Horia: 
5. Proiect de hotărâre privind rectificarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli, Listei de 

Investiţii, Programului de evenimente culturale, pe anul 2018 pentru  Centrul 
Cultural Judeţean Constanţa „Teodor T. Burada”. 

- Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 32 voturi pentru și o abținere. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: 
6. Proiect de hotărâre privind modificarea structurii organizatorice a Spitalului Clinic 

Judeţean de Urgenţă  ,,Sf. Apostol Andrei” Constanţa. 
- Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Dna.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: 
7. Proiect de hotărâre privind acordarea unui ajutor financiar doamnei Dima Ioana. 

- Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: 
8. Proiect de hotărâre privind însuşirea în domeniul public al Judeţului Constanţa a 

bunurilor imobile - construcţii „Centre de prevenţie, tratament medical primar şi 
puncte de salvamar din zona litorală a Judeţului Constanţa”. 

- Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: 
9. Proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în folosinţă gratuită a tuturor 

dotărilor achiziţionate în cadrul proiectului „Reabilitarea, modernizarea şi dotarea 
Ambulatoriului Eforie Sud” către Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă „Sfântul 
Apostol Andrei” Constanţa.  
      Se termină proiectul și toată această aparatură se transferă către Spitalul Clinic 
Judeţean de Urgenţă „Sfântul Apostol Andrei” Constanţa pentru a începe să 
funcționeze. 

- Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 
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Dl.Țuțuianu Marius Horia:  
10. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Studiului de Fezabilitate,                        
a indicatorilor tehnico-economici şi a cofinanţării investiţiilor pentru „Proiectul  
regional de dezvoltare a infrastructurii de apă şi apă uzată în aria de operare                          
a  S.C. RAJA S.A. Constanţa, în perioada 2014 – 2020.  

- Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia:   
11. Proiect de hotărâre pentru modificarea HCJC nr.254/03.12.2014, privind 
repartizarea spaţiilor cu destinaţia de birouri, precum şi a locuinţelor de serviciu din 
imobilul bloc L4, situat în Municipiul Constanţa, aleea Magnoliei nr.2, aprobarea 
criteriilor de repartizare a chiriei, precum şi a contractului de închiriere. 

- Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia:  Proiectul nr.12 este retras. 
13. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui contract de servicii de 
asistare, consiliere şi reprezentare juridică. 
Dl. Goidea Florin: Bună ziua. Domnule Președinte, aș dori și eu câteva explicații de la 
Direcția Juridică.  

 De ce este necesară încheierea acestui contract? Am înțeles la Spital, că a fost 
retras pentru că acolo lucrurile sunt foarte complexe acolo, și ne batem cu o entitate  
mare. Dar aici, când este vorba de specialiști în administrație și în Curtea de Conturi?  
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Doamna Banciu este prezentă în sală? Vă rog frumos să 
dați explicațiile necesare. 
          Vă spun în mare, o să vă spună și doamna director mai multe, sunt problemele cu 
Curtea de Conturi. 
Dna. Banciu Leila: Bună ziua. După cum știți, am avut un audit al Curții de Conturi pe 
anul 2017. Raportul Curții de Conturi s-a soldat și cu două puncte nefavorabile 
Consiliului Județean Constanța.  
           Noi, consilierii juridici din Direcția de Administrație Publică și Juridică am 
încercat, formulând obiecțiuni și mergând chiar la București împreună cu doamna 
Secretar, să desființăm cele două puncte care totuși au rămas în picioare. Noi ne-am 
folosit absolut toate cunoștințele și virtuțile în domeniul juridic și nu am reușit să le 
demontăm. Pentru o bună apărare, cu o altă abordare, considerăm că avem nevoie de un 
avocat specialist în domeniul acesta, pe litigiile privind Curtea de Conturi. 

 În al doilea rând, din punct de vedere procedural, un avocat se descurcă mult mai 
bine pe chestiunile de procedură. Pentru că, până la urmă, acum va trebui să abordăm 
problema din prisma procedurii. 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Vă mulțumesc. 
- Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 
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Dl.Țuțuianu Marius Horia: Proiectul nr.14 este retras. Aș vrea să spun despre ce este 
vorba la acest proiect.  
         Știți prea bune că, la Spitalul Județean este acea speță cu firma respectivă, firma 
"Baran". I-am solicitat managerului general ca în următoarea perioadă să ia toate 
măsurile și să contacteze o casă de avocați foarte bine pregătită pentru spețe de genul  
acesta, pentru a ataca în instanță acel contract, urmând ca în ședința viitoare să aprobăm.  
 
15.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli şi a Listei 
de Investiţii pe anul 2018 pentru Unitatea de Asistenţă Medico-Socială Agigea. 
        - Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Punctul 16 îl lăsăm la sfârșit că este bugetul judeţean pe 
anul 2018. 
17. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului Consiliului Judeţean 
Constanţa în Consiliul de Administraţie al Complexului Muzeal de Ştiinţe ale Naturii 
Constanţa. 
          Eu vă propun o persoană din cadrul aparatului de specialitate al Consiliului 
Județean Constanța,  domnișoara Violeta Pușcașu. Este în sală? Veniți să vă prezentați. 
Dna. Pușcașu Violeta: Bună ziua, numele meu este Violeta Pușcașu, sunt funcționar 
public din anul 2005, cunosc activitatea Complexului Muzeal de Ştiinţe ale Naturii 
Constanţa și autoritatea Consiliul Județean asupra acestei instituții. 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Dacă vei fi votată de plenul Consiliului Județean, să îți 
faci treaba așa cum ar trebui: legal, obiectiv și punctual. Mulțumesc.  
        Vom întocmi buletinele de vot, le vom împărți și, ulterior, vom centraliza voturile. 
 
        Permiteți-mi să citesc următoarele trei proiecte de hotărâre : 
18. Proiect de hotărâre privind modificarea componenţei Consiliului de Administraţie al 
Centrului Şcolar pentru Educaţie Incluzivă „Delfinul” Constanţa. 

      
19. Proiect de hotărâre privind modificarea componenţei Consiliului de Administraţie al 
Centrului Şcolar pentru Educaţie Incluzivă „Albatros” Constanţa.   
  
20. Proiect de hotărâre privind modificarea componenţei Consiliului de Administraţie al 
Centrului Şcolar pentru Educaţie Incluzivă „Maria Montessori” Constanţa. 
 

Având în vedere că domnul Muhscina Gheorghe s-a retras va trebui să facem o altă 
propunere și să supunem la vot. Deoarece domnul Muhscină Gheorghe făcea parte din 
grupul PNL, îi rog pe colegii de la PNL să facă o propunere.  
Dl. Iordache Marian: Grupul PNL o propune pe doamna Topolov Gianina Ionela. 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Grupul PSD nu are propuneri.  
     Domnule Palaz? Domul Palaz nu are propunere.  
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     Domnule Learciu? Domnul Learciu nu are propunere.      
     Așteptăm numărătoarea voturilor. Trecem la proiectul următor. 
 
21. Proiect de hotărâre privind completarea HCJC nr.316/2017, privind aprobarea 
asigurării serviciilor de pază şi monitorizare pe anul 2018 la obiectivele aparţinând 
Consiliului Judeţean Constanţa cu Direcţia de Pază a Judeţului Constanţa. 
     - Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: 
22. Proiect de hotărâre privind schimbarea destinaţiei imobilului „Clădire – Filială 1 
Constanţa” situat în municipiul Constanţa, str. Izvor, nr.23, aparţinând domeniului 
privat al Judeţului Constanţa. 
       Vă ascult, domnule consilier. 
Dl.Iordache Marian: În legătură cu această clădire, noi am votat cu toții pentru 
desființarea acesteia. Înțeleg că ne-am răzgândit în legătură cu subiectul și probabil că e 
bine să salvăm această clădire.  
         Problema se pune astfel: avem un contract și s-a acordat un avans. Ce se întâmplă 
cu avansul și ce se întâmplă cu contractul?  
Dl.Palaz Claudiu Iorga: Nu s-a acordat nici un avans, din câte știu, pentru acest 
contract. Părerea mea este că un om politic trebuie să aibă maturitatea să recunoască și 
când a greșit, și eu am greșit când s-a votat acest proiect, demolarea clădirii vreau să 
spun, pentru că poate ar fi trebuit să mă duc acolo.  
          Am avut expertiza și nu am fost atenți pentru că aveam o subcondiție: demolăm 
această clădire pentru că nu este bună pentru arhivă. După ce am început să lecturez 
expertiza, am observat că această clădire este într-o stare bună. Dacă se renovează, ea 
poate fi redată circuitului civil. Arhiva nu se poate amenaja la etaj. Corect. În cazul unui 
seism, clădirea s-ar prăbuși.  
         Inițial, ideea mea a fost să amenajăm numai birouri. M-am consultat cu doamna 
Secretar și dumneaei a venit cu o idee foarte bună. Să facem și arhivă și birouri. Parterul 
se pretează pentru arhivă, fără să fie nevoie de cine știe ce investiție. Suprafața care va 
rămâne pentru arhivă la parter, este dublul suprafeței arhivei Consiliului Județean, după 
25 de ani de activitate, și care nu ocupă nici măcar o suprafață de 50 mp.  
          Am rezolva problema și arhivei care este depozitată într-o cameră la Centrul 
Militar Zonal. Am putea să o scoatem de acolo, să o sortăm, ce este de topit, o topim, ce 
nu, rămâne. Plus arhiva care este în subsolul Consiliului Județean,care ar putea fi mutată 
acolo, e arhiva vie, documente care se crează acuma, și care ar putea fi mutată. Și am 
scăpa și de zecile de dulapuri de metal care se află pe holurile Consiliului Județean. Și 
asta s-ar putea face în maxim 3 luni, 4 luni de zile. 
 Propunerea mea a fost ca să sistăm această lucrare, să facem o expertiză pe arhivă 
la parter și spațiu de birouri sus. 

 În condițiile acestea am putea să dăm repartiție și altor instituții din Consiliul 
Județean pentru spații, deci am rezolva și problema birourilor în Consiliul Județean.             
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E păcat, și eu nu cred că astăzi, Consiliul Județean are forța să demolăm o clădire și să 
facem arhivă în loc.  

Eu, cel puțin nu aș vota pentru a construi o clădire nouă pentru arhivă, care ar 
necesita niște costuri uriașe, și aș prefera ca acei bani să plece către primării sau către 
spitale. Investiția ar fi foarte mare. Din ce mi-a spus domnul Președinte este vorba de 
aproape 2 milioane de euro pentru o arhivă la standarde, de la temelie. Și eu nu cred că 
noi ne permitem astfel de lucruri.  

Cu o sumă mult mai mică, această clădire ar putea fi redată circuitului civil și am 
rezolva foarte multe probleme, după cum am spus. Credeți-mă. Dar eu cred că este 
matur din partea noastră să revenim asupra acestei oportunități asupra acestei clădiri. Nu 
se vor plăti daune pe acel contract pentru că a fost oprit la timp. Eu, cel puțin, am fost 
acolo. Nu s-a demolat încă. Să spui că avem daune pentru nepunerea în funcțiune.                           
Vă mulțumesc mult. Dacă aveți alte întrebări, vă stau la dispoziție. Vă mulțumesc. 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Schimbăm destinația pentru că, după cum știți, anumite 
direcții din Consiliul Județean sunt împărțite în mai multe locuri, și în acest fel reușim 
să avem și arhivă și birouri.  
Dl. Crușoveanu Marian:  Etajul 1 rezistă la cutremur?  
Dl. Palaz Claudiu Iorga: Etajul 1 nu are nici un fel de compartimentare, este un spațiu 
mare cât sala aceasta. Deci, merge un birou open space.  
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Da, nu sunt probleme. 
Dl. Palaz Claudiu Iorga: Birourile sunt mai ușoare decât a fost biblioteca. Greutatea 
este mult mai mică. Era sală de curs acolo.  
Dl.Țuțuianu Marius Horia: 
     - Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: 
23. Proiect de hotărâre privind aprobarea co-finanţării şi semnării Acordurilor de 
Parteneriat pentru derularea Proiectului „Black Sea Joint Environmental Monitoring and 
Protection – ALERT”, eMS code: BSB538.  
       Votăm la pachet cu proiectul nr.24. 
 
24. Proiect de hotărâre privind aprobarea co-finanţării şi semnării Acordurilor de 
Parteneriat pentru derularea proiectului „Joint Cultural Heritage – Source for 
Development of Entrepreneurship in the Black Sea Basin -  TREASURE”, eMS code: 
BSB371. 

        Sunt două proiecte cu Spitalui Județean Constanța, unde este necesară cofinanțare.  
     - Cine este pentru ambele proiecte? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 
 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: 
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25. Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii licenţelor de traseu pentru efectuarea 
transportului public de persoane prin curse regulate speciale, conform Legii serviciilor 
de transport public local nr.92/2007, operatorului de transport S.C.Stevans Impex 
Service S.R.L. 
        - Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: 
26. Proiect de hotărâre privind îndreptarea unei erori materiale din H.C.J.                              
nr.41/14.02.2018, privind însuşirea unui bun imobil în domeniul public al Judeţului 
Constanţa. 
       - Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: 
27. Proiect de hotărâre pentru completarea HCJC nr.183/2016 privind desemnarea 
reprezentantului judeţului Constanţa în Adunarea Generală a Acţionarilor S.C.RAJA 
S.A. Constanţa. 
       Despre ce este vorba: După fiecare ședință de Consiliu Județean, Președintele 
Consiliului Județean, prin împuternicit,  va informa consilierii județeni cum s-a votat.  
       - Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: 
28.Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării şi desfăşurării licitaţiei publice 
pentru închirierea unor terenuri situate în municipiul Constanţa, bd. Mamaia, nr.255, 
proprietate publică a judeţului Constanţa şi aflate în administrarea Complexului Muzeal 
de Ştiinţe ale Naturii Constanţa, în scopul desfăşurării de activităţi comerciale. 
         Este vorba de ceea ce se află în curtea Complexului Muzeal de Ştiinţe ale Naturii 
Constanţa, chioșculețele acelea pentru suveniruri. 
       - Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: 
29. Proiect de hotărâre privind modificarea componenţei nominale a Comisiei de 
analiză a solicitărilor Unităţilor Administrativ - Teritoriale în vederea repartizării 
sumelor defalcate din unele surse de la bugetul de stat. 
        Este necesară adoptarea unei hotărâri de consiliu pentru ca domnul Iordache 
Marian, liderul de grup al PNL să facă parte din această comisie. 

       - Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 
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Dl.Țuțuianu Marius Horia: 
30. Proiect de hotărâre privind repartizarea pe unităţi administrativ-teritoriale a unor 
sume din cote defalcate din impozitul pe venit pentru achitarea arieratelor, susţinerea 
programelor de dezvoltare locală şi pentru susţinerea proiectelor de infrastructură care 
necesită cofinanţare locală pe anul 2018. 

            - Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: 
31. Proiect de hotărâre pentru completarea Anexei la Hotărârea Consiliului Judeţean 
Constanţa nr. 298/28.11.2017 privind aprobarea formulării unei solicitări către 
Guvernul României de emitere a unei hotărâri pentru transmiterea unui bun imobil 
situat în municipiul Constanţa, str.Piatra Craiului, nr.4, din domeniul public al statului 
în domeniul public al judeţului Constanţa. 
 
        După cum știți, am făcut solicitarea către Ministerul Sănătății de a prelua                
"Casa Soarelui". Sunt toate lucrurile în regulă, așteptăm să se emită hotărârea de 
guvern.  
         La momentul în care noi am făcut solicitarea, cei de la Direcția de Sănătate 
Publică făceau cadastrarea. Solicitarea noastră s-a făcut pentru o suprafață,                   
1600-1700 mp, iar din măsurători a rezultat o suptafață mai mare. La acel moment          
va trebui să adoptăm o hotărâre de consiliu pentru o suprafață mai mare. Acesta                  
este un lucru bun. Vom primi o suprafață mai mare, și poate vom putea face și altceva 
acolo.  
Dna.Belu Mariana: Hotărârea de guvern se află pe site-ul Ministerului Sănătății în 
dezbatere publică. 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: 

       - Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Revin la proiectul nr. 16. 
16. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului judeţean pe anul 2018. 
       - Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Vă ascult domnișoară. Puteți veni în față. 
Dra. Tudor Ana Maria: Sunt Ana Maria Tudor, Vicepreședintele Asociației Elevilor 
din Constanța și astăzi voi fi reprezentant al Federației Tinerilor din Constanța.  
         Vroiam să iau cuvântul la punctele nr. 3, 4 și 5 de pe ordinea de zi, însă, pentru că 
procedura nu a fost respectată, s-a încălcat art.38, alin.e din Regulamentul de 
Organizare și Funcționare al Consiliului Județean Constanța.  
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        Vroiam să atrag atenția la lipsa personalului de specialitate din Centrul Cultural de 
la Republica și de la faptul că organizarea acestuia nu funcționează cum ar trebui să 
funcționeze un Centru de tineret. Toate aceste lucruri au fost menționate.  
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Domnișoară, cred că am fost foarte explicit și am spus că 
este un proiect. După 2 ani de zile vom hotărî exact cum va funcționa acesta. 
Deocamdată funcționează la Centrul  Cultural Judeţean Constanţa „Teodor T. Burada”, 
prin votul consilierilor județeni. Vă mulțumesc, domnișoară.  
Dl. Palaz Claudiu Iorga: Domnișoară, numai puțin. De curiozitate, dumneavoastră 
tineretul, cum ați vedea funcționarea acestui Centru? Este ușor să critici.   
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Presupun că dacă vi s-a dat o foaie în mână aveți și 
explicațiile. Mie imi sunt dragi tinerii, dar aș vrea să fie punctuali și obiectivi. 
Dra. Tudor Ana Maria: În primul rând, nu mi s-a dat nici o foaie în mână. Federația 
Tinerilor din Constanța a depus numeroase adrese prin care explică modul în care 
vedem noi toată organizarea acestuia.  
Dl. Palaz Claudiu Iorga: Stați puțin, nu o luați acum oficial.  

Să încercăm puțin măcar informal. Spuneți-ne cum o vedeți, nu cum ați scris. 
Cum ați dori dumneavoastră să funcționeze, concret. Vine omul, ia bilete, intră acolo, 
tineretul se ocupă, organizează evenimente? Sunt curios.  

Să ne lămurim odată. Eu nu spun că poate nu este în regulă, nelegalitatea sau 
modalitatea în care vă exprimați, dar este obiectul Instituției Prefectului ca să 
organizeze acest lucru. Dar spuneți-ne cum vedeți dumneavoastră ca să eliminăm orice 
suspiciune în sensul acesta, că acest Centru funcționează nelegal. Lăsați-o să vorbească! 
Asta vreau. 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Domnule consilier, pe data de 2 Mai au ședință cu toții. 
Vor analiza cu mare atenție cum vor să lucreze. 
Dl. Palaz Claudiu Iorga: Domnule consilier, eu asta am și vrut: să vorbească! 
Domnișoară, vă rog mult de tot! Vorbiți, nu va fie frică! 
Dra.Tudor Ana Maria: Nu îmi este frică, stați liniștit.  
Dl. Palaz Claudiu Iorga: Puțină liniște, vă rog frumos! Numai puțin, să o ascultăm! 
Puțin respect! Chiar dacă e mai mică decât noi! Mulțumesc! 
Dra.Tudor Ana Maria: Una din principalele noastre probleme este reprezentată de 
faptul că Centrul pentru Tineret de la Republica nu funcționează cum ar trebui să 
funcționeze un Centru pentru Tineret.  

În primul rând nu are personal de specialitate și, în al doilea rând nu are un 
departament pentru consilierea tinerilor. 
Dl. Palaz Claudiu Iorga: Credeți dumneavoastră că, dacă ați avea o activitate de 
desfășurat  în acel Centru, și dacă ați apela la Consiliul Județean sau la cei care 
organizează, credeți că ați fi refuzată?   
Dra.Tudor Ana Maria: Nu am spus acest lucru.  
Dl. Palaz Claudiu Iorga: Credeți că neapărat trebuie să fie o organizație a tineretului în 
modul de gestionare a acestui lucru? De management? Sau vă doriți doar să vă 
desfășutați activitatea, să vi se pună la dispoziție anumite spații pentru activitățile pe 
care doriți să le organizați? 
Dra.Tudor Ana Maria: Asta și solicităm. 
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Dl. Palaz Claudiu Iorga: Asta se va întâmpla! Fiți sigură că veți avea deschiderea în a 
vă desfășura activitatea acolo! Nimeni nu se va pune împotrivă!  
          Dar este destul de complicat să dăm o asemenea investiție, totuși, dintr-o dată pe 
mâna unor tineri care nu știu dacă neapărat, fără să vă simțiți jigniți, ar știi cum să ducă 
un management bun pentru acel centru și să îl întrețină. Deci, deschiderea Consiliului 
Județean față de activitățile tineretului va fi totală! 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: O secundă! Domnișoară, ați fost la deschidere? 
Dra.Tudor Ana Maria: Nu. 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Mulțumesc. Ar fi trebuit să urmăriți declarația mea în care 
am spus că vom susține tinerii și că aceștia au ușa deschisă la Consiliul Județean pentru 
tot ceea ce înseamnă evenimente la Centrul Cultural pentru Tineret "Jean Constantin". 
          Orice dezbatere, orice activitate, orice eveniment veți dori să organizați, aveți ușa 
deschisă! Dar, de la a organiza activități și până la a manageria un astfel de Centru este 
cale lungă. După cum știți, în primul rând, ca să fii manager îți trebuie studii superioare. 
Vă mulțumesc!  
Dl. Niculescu George Sergiu: Nu aș vrea să fiu avocatul lor, dar eu cred că temerea 
tinerilor este aceea că nu își vor putea desfășura activitatea acolo deoarece intervine un 
cost dacă este în administrarea  Centrului Cultural Judeţean Constanţa „Teodor T. 
Burada”. Fiind vorba despre tineri care doresc să își desfășoare activitatea acolo, eu 
cred că asta îi sperie mai mult, faptul că va fi un preț care, oricât de mic, poate fi 
prohibitiv.  
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Am mai discutat pe tema aceasta și nu se pune problema. 
         În primul rând proiectul spune că acest Centru nu poate avea profit. Știți prea bine 
că vor fi costuri minime, doar costuri  necesare pentru a asigura cheltuielile. Vorbim 
despre bilete de cinema, atât. Spuneți, domnule consilier. 
Dl.Matei  Radu Bogdan: Mă bucur foarte mult că avem puțin timp să discutăm despre 
Centrul Cultural Judeţean Constanţa „Teodor T. Burada”.  
          A rămas o problemă neadresată: cea a legalității pe care o invocă Asociația 
Elevilor din Constanța. Vroiam să vă explic ceea ce am înțeles eu, și dumneavoastră să 
îmi spuneți dacă am înțeles corect.   

Centrul Cultural pentru Tineret "Jean Constantin" nu funcționează conform Legii 
nr.350/2005, și este centru doar nominal. Nu se încadrează la obligațiile legale. 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Domnule consilier, v-am explicat că este vorba despre un 
proiect. Așa a fost făcut proiectul.  
Dl. Donțu Gheorghe: Vă rog frumos, nu măzgăliți foaia! Dacă sunteți de acord cu 
persoana trecută acolo, lăsați așa. Nu faceți punctulețe, gâlme, și așa mai departe.  
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Domnule Donțu, sunt consilieri cu experiență. Cred că nu 
vom avea surprize. 
Dl. Donțu Gheorghe: Domnule președinte, nu! Este așa cum vă spun eu! 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Domnilor consilieri, am să îl las pe domnul Claudiu Palaz 
să vă facă o invitație, deoarece dumnealui s-a ocupat îndeaproape și îi mulțumesc pe 
această cale că eu sincer nu am avut timp.  
Dl. Palaz Claudiu Iorga: Vă așteptăm la Festivalul Berii  începând de mâine până pe 
data de 1 Mai. Deschiderea este mâine, 28 aprilie, ora 15, și invit presa și consilierii 
județeni la Pavilionul Expozițional. Vă așteptăm cu drag! 
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Dl.Țuțuianu Marius Horia: Mâine, începând cu ora 15 vă așteptăm la Festivalul Berii. 
Domnul consilier Lămureanu Gheorghe dorește să facă o precizare. 
Dl. Lămureanu Gheorghe: Invit pe toată lumea la târgul organizat de Camera de 
Comerț împreună cu Liga Producătorilor Privați din România ce se va desfășura în 
stațiunea Mamaia, la Pavilionul Expozițional,  începând de joi. 
 

X 
 

Președinte, 
Țuțuianu Marius Horia 

 
 

                Secretar al Județului,  
   Belu Mariana                                                               Întocmit,  
                                                                                                        Pîrvu Lidia 

 


